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HÄRNÖSANDS ORIENTERINGSKLUBB 

årsmötesprotokoll 2021-03-15 
 

Plats:  Digitalt via Zoom.   
Tid:  kl. 18-20. 
Närvarande:  17 st., enligt röstlängd.  
 
Organisationsnummer: 888000-8548 
 
§   1. Mötets öppnande 
 

Per Edström förklarar årsmötet öppnat.  
 
§   2. Fastställande av röstlängd för årsmötet 
 

Årsmötet beslutar att upprätta en närvarolista som vid behov skall fungera som 
röstlängd. 

 
§   3. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

 
Årsmötet beslutar att till mötesordförande välja Annalena Sjölund och till 
mötessekreterare välja Christina Engström. 

 
§   4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare för mötet 
  

Årsmötet beslutar att till protokolljusterare och tillika rösträknare välja Magnus 
Nordgren och Marie-Louise Engberg.  
 

§   5. Fråga om årsmötet har utlysts på rätt sätt 
 

Kallelse har skett genom hemsidan, e-post och annons i Tidningen 
Ångermanland. Handlingar har legat tillgängliga i klubbstugan.  
 
Per Edström informerar om de särskilda åtgärder som vidtagits inför detta 
digitala årsmöte, bl.a. möjligheten att i god tid innan ställa frågor till 
ordföranden om mötets genomförande. Det var styrelsens beslut att genomföra 
mötet, och detta utifrån rådande situation med Corona-pandemin.   
 
Årsmötet beslutar att godkänna kallelseförfarandet.  
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§   6. Fastställande av föredragningslista 
 
Årsmötet beslutar att fastställa utsänd föredragningslista. Anna Memmi anmäler 
en övrig fråga, som gäller en kort information om HOK 3.0.  

 
§   7. a. Styrelsens och kommittéernas verksamhetsberättelse för det senaste  

verksamhetsåret 
 
Verksamhetsberättelsen har funnits tillgänglig för medlemmarna. Har skickats ut 
via e-post och funnits i klubbstugan. Några kommentarer nedan. 
 
Styrelsen. Per Edström informerar om årets omfattade verksamhet. Corona-
pandemin har påverkat verksamheten, men trots denna kunde klubben 
genomföra några anpassade tävlingar, bl.a. Härnö Trail, samt genomföra 
anpassade tisdags- och torsdagsträningar. Vidare har det nya förrådet 
färdigställts, och HOK/Härnö Trail har fått utmärkelsen Årets Landsbyggare 
2020.  
 
2021 finns en förhoppning om att det breda arbetet med HOK3.0 ska kunna 
komma igång. HittaHärnösand genomgår en del förändringar och blir HittaUt 
Härnösand. I den långsiktiga tävlingsplanen ingår preliminärt för-USM (2023) 
och USM (2024), och med det omfattande kartrevideringar.  
 
Från årsmötet 2020 finns en sammanställning över kommittéer och ansvariga, 
med några förändringar, nämligen att Magnus Selling lämnar klädkommittén, 
och Klubbintern kommunikation utgår som eget område, för att istället ingå i 
det gemensamma framtidsarbetet i HOK 3.0. Vidare byter HittaHärnösand namn 
och blir HittaUt Härnösand, och i ungdomskommittén ingår också Carolina 
Westin.   
 
Kommittéer  
HittaUt Härnösand Mattias Nordlander (sk), Göran Abel, Lena 

Abel, Mattias Allberg, Åke Bergkvist, Erik 
Borglund, Per Edström, Willy Gahlin, Per 
Hansson, Ulf Lindahl, Jan Lundgren, Pelle 
Molin, Magnus Nordgren, Johanna Selling, Leif 
Selling, Magnus Selling, Martin Stattin 

Härnö Trail  Per Edström (sk), Torbjörn Engberg, Per 
Hansson, Pelle Molin, Lars Rahm, Martin 
Stattin 

Mark Erik Borglund (sk), Pekka Bader, Staffan 
Barrefalk, Jan Lundgren 

Stug och materiel Björn Larsson (sk), Pekka Bader, Mikael Edfors, 
Per Hansson, Krister Nordlund, Johanna Selling 

Teknik och sekretariat Erik Borglund (sk), Willy Gahlin, Lars Rahm, 
Martin Stattin, Mattias Wiklander 

Trivsel Sarah Djärv (sk), Lena Abel, Johanna Lindahl, 
Berit Selling, Anna Stattin, Therese Rahm 



 

 3 

Ungdom  Susanna Edström (sk), Lena Abel, Sarah Djärv, 
Per Edström, Lollo Engberg, Torbjörn Engberg, 
Christina Engström, Johan Engström, Eva Galin, 
Ulf Lindahl, Pelle Molin, Magnus Nordgren, 
Mattias Nordlander, Therese Rahm, Johanna 
Selling, Martin Stattin, Carolina Westin.  

 
Ansvariga för verksamhetsområden 
Arrangemang Torbjörn Engberg, Magnus Nordgren 

Kart Magnus Nordgren, Mattias Johansson 

Kläd Kristin Lindström 

Mtb-orientering Erik Borglund 

Skidorientering Torbjörn Engberg 

Tränings- och tävlingsprogram Torbjörn Engberg 

 
 

Kommittéernas verksamhetsberättelser redovisades i korthet (se även skriftlig 
verksamhetsberättelse). Kortfattade kommentarer från respektive kommitté 
även om verksamhetsplanen (se vidare § 11.) 
 
HittaHärnösand. Per Edström redogör för HittaHärnösand, som fortsatt är en 
succé med många registrerade checkpoints, och där HOK har ett bra samarbete 
med ICA och många följare på sociala medier. Övergången till HittaUt 
Härnösand innebär bl.a. byte av digital plattform och en ny app.  

 
Härnö Trail. Per Edström redogör för Härnö Trail, som 2020 anpassades till 
rådande Corona-restriktioner och genomfördes med start i mindre grupper 
dygnet runt från lördag morgon till söndag eftermiddag. Ca 500 löpare deltog, 
vilket är hälften så många som året innan. Ny tävlingsledare var Marcus 
Strömsten. Tävlingen var mycket uppskattad av deltagarna.   

 
Markkontakter. Erik Borglund redogör. Markgruppen har skött kontakter med 
markägare för klubbens träningar, tävlingar och HittaHärnösand.   
 
Planen för 2021 ser ut som för 2020, dvs. att det är klubbens träningar, 
planerade tävlingar och HittaUt Härnösand, som styr vilka kontakter som ska tas. 
 
Stug- och materielkommittén. Björn Larsson redogör för kommitténs arbete med 
att fortsätta färdigställandet av klubbstugan, samt uppförandet av det nya 
förrådet. Stort tack till Björn som har hållit i trådarna kring färdigställandet av 
förrådet!  
 
2021 ska förrådet målas, och när så är möjligt ska material flyttas dit från 
Högslätten.  
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Teknik och sekretariat. Erik Borglund redogör för arbetet som 2020 i mångt och 
mycket legat på sparlåga.  
 
Det finns en plan för att skola in nya medlemmar i kommitténs arbete.  

 
Trivsel. Ingen representant närvarande, och liten verksamhet 2020 till följd av 
Corona-pandemin. Anna Memmi nämner våffelstugan som arrangerades vintern 
2020, och som blev mycket uppskattad.  
 
Ungdom. Susanna Edström redogör för ungdomsverksamheten, där det finns ett 
stort antal ledare. Säsongen 2020 påverkades av Corona-pandemin så till vida 
att knattegruppen ställde in sin träning under våren, och det blev ingen 
vuxengrupp. Under hösten erbjöds fyra träningstillfällen på söndagar för 
knattarna. På tisdagsträningarna fick alla tänka på att hålla avstånd, och inget 
fika serverades. På torsdagsträningarna har ledare varit på plats enligt ett 
rullande schema. I mars genomfördes en inomhus-OL.  
 
2021 planeras för träningar på tisdagar och torsdagar, och förhoppningsvis 
medger smittläget att de barn- och ungdomar som vill kan få åka på läger.  

 
Arrangemang. Torbjörn Engberg redogör. Till följd av Corona-pandemin och 
tillhörande restriktioner, kunde den planerade distriktstävlingen på Hornsjömon 
inte genomföras som det var tänkt. Två Corona-anpassade närtävlingar 
genomfördes, en i samarbete med Sundsvalls OK på Fälleberget, och en på 
Vårdkasberget. Något som framgick var att även enkla arrangemang kan bli 
mycket uppskattade.  

 
I planen för 2021 ingår en tävling på Hornsjömon. Den blir på ny karta i 
spännande terräng. HOK har ansökt om att få arrangera för-USM 2023 och USM 
2024, och har fått bra respons från SOFT. Det kan ev. bli förskjutningar framåt i 
tid.  
 
Kartor. Magnus Nordgren redogör och nämner bl.a. några större 
kartrevideringar som blivit klara (Myran, Hornsjömon), men också några mindre 
revideringar som klubbmedlemmar gjort, t.ex. på kartorna över Finsvik och 
Murberget.   
 
I planen för 2021 ingår, förutom förvaltning av klubbens kartor, även 
kartrevideringar, vilka beräknas bli mer omfattande och kostsamma än vanligt.  

 
Kläder. Ingen representant närvarande. Per Edström redogör, och nämner bl.a. 
att klubben har sålt ganska mycket kläder. 
 
Klubbintern kommunikation. Christina Engström redogör, och pekar på några 
förslag som tagits fram inom det här området. En förändring blir att den 
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klubbinterna kommunikationen fortsättningsvis kommer att höra hemma och 
arbetas vidare med inom HOK 3.0.  
 
MTB-orientering. Erik Borglund redogör. Ingen verksamhet 2020. 
Planerar för att genomföra träningar 2021.  
 
Skidorientering. Torbjörn Engberg redogör. Nästan hela den planerade säsongen 
2020 kunde genomföras. 2021 har påverkats av pandemin med inställt riksläger 
och inga tävlingar för ungdomar, juniorer och veteraner. Endast 
seniorelittävlingar har arrangerats.  
 
I planen framåt ingår att ansöka om en nationell skidorienteringstävling, och 
möjligheten att köpa in en skoter undersöks.  

 
Tränings- och tävlingsprogram. Torbjörn Engberg redogör. Till följd av pandemin 
kunde tävlingsprogrammet för 2020 inte genomföras som det var tänkt. 
Klubben arrangerade två närtävlingar. 15 torsdagsträningar genomfördes, och 
fem klubbmästerskap.  
 
När det gäller programmet för 2021 är det redan känt att Tiomila är inställt. I 
planen framåt ingår tisdags- och torsdagsträningar. Arbete pågår med att sätta 
ihop programmet för torsdagsträningarna, som behöver anpassas till rådande 
restriktioner.  

 
Årsmötet beslutar att lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna.  
 
b. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret 
Per Edström redogör för resultatrapport och balansräkning. Per kommenterar 
några poster, och nämner en halvering av ”summa rörelsens intäkter” till följd 
av den inställda tävlingen och en halvering av inkomsterna från Härnö Trail. 
Samtidigt medförde det minskade tävlingsdeltagandet och inställda läger en 
motsvarande kostnadsminskning. Vidare har klubbmedlemmar gjort mycket 
arbete på det nya förrådet själva och på det sättet kunnat minimera kostnader.  

 
Årsmötet beslutar  
a) att godkänna och fastställa resultat- och balansräkning för 2020. 
b) att styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret läggs till 

handlingarna.  
 

§   8. Revisionsberättelse 
Per Edström återger innehållet i revisionsberättelsen.   
Revisorerna Mattias Allberg och Eva Wiklander föreslår i sin skriftliga berättelse 
att styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  
 
Årsmötet beslutar att revisionsberättelsen läggs till handlingarna. 
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§   9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
  

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 
 
§ 10. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner 
 
 Inga motioner har inkommit. 
 

Styrelsens förslag: 
 
a) Medlemsavgifter. Styrelsen föreslår oförändrade avgifter vilket innebär att 

medlemsavgifterna för år 2022 blir för familj 600 kr, vuxen 300 kr och 
ungdom 150 kr. 

 
Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  
 
b) Regler för avgifter och ersättningar. Styrelsen föreslår att reglerna för 

avgifter och ersättningar lämnas oförändrade. Detta fastställs för 2021 enligt 
bilaga, med tillägget att styrelsen ska diskutera en justering av kostnaden för 
borttappad SI-pinne i samband med klubbtävlingar.  

 
Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag.  
 

§ 11. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande räkenskapsår 
Per Edström redogör för budgeten, och kommenterar då särskilt noterna. 
Styrelsen planerar för full verksamhet, och har budgeterat som för ett ”vanligt” 
år.  
 
Verksamhetsplanen för 2021 redovisades i korthet i samband med 
föredragandet av verksamhetsberättelsen (se ovan § 7. a. samt skriftlig 
verksamhetsplan). 

 
Årsmötet beslutar att fastställa föreslagen verksamhetsplan och budget för 
2021. 

 
§ 12.  Val 
  

Valberedningens förslag redogörs för av Erik Borglund.  
 
a) Val av föreningsordförande 
 
Årsmötet beslutar att enhälligt välja Anna Memmi till ordförande för en tid av ett 
år. 
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b) Val av tre ledamöter till styrelsen 
 
Årsmötet beslutar att till styrelseledamöter för en tid av två år välja Magnus 
Selling (nyval), Pelle Molin (omval) och Johan Engström (omval).  
 
Årsmötet beslutar även att till styrelseledamot för en tid av ett år välja Eva 
Henning (fyllnadsval).  
 
Kvarstår i ytterligare ett år gör Johanna Bygdell och Ulf Lindahl.  
 
c) Val av revisorer 
 
Årsmötet beslutar att till revisor för en tid av två år välja Mattias Allberg (omval), 
samt att till revisorssuppleant för en tid av ett år välja Martin Stattin (omval). 
 
Kvarstår som revisor i ytterligare ett år gör Eva Wiklander. 

  
 d) Val av valberedning 

 
Årsmötet beslutar att till ledamot i valberedningen, för en tid av tre år, välja Leif 
Selling. 
 
Två år kvar på sin mandattid har Therese Rahm och Christina Engström har ett 
år kvar. 

 
 e) Val av ombud till SDF-möten m.m.  

 
Årsmötet beslutar att uppdra till styrelsen att utse erforderliga ombud att 
representera klubben. 

 
§ 13. Övriga frågor 
  

a) HOK 3.0. Anna Memmi informerar kort om arbetet med HOK 3.0, och om 
hur det är tänkt att formas tillsammans med medlemmarna, och ha 
gemenskap och engagemang i fokus. En förhoppning finns om att en 
arbetsgrupp på sex personer ska kunna påbörja arbetet i den riktningen 
under våren.  

 
Till avgående ordförande Per Edström, samt till avgående styrelseledamöter 
Björn Larsson och Alexander Norberg, riktas ett stort och varmt tack, och de 
avtackas med träd i Vi-skogen.  
 
Träd i Vi-skogen utdelas också till mötespresidiet Annalena Sjölund och Christina 
Engström.  
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§ 14. Mötets avslutning 

 
Mötesordföranden, Annalena Sjölund, förklarar årsmötet avslutat. 
 

 
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

Annalena Sjölund  Christina Engström   
mötesordförande mötessekreterare 
 
 
Justerare: 

 
…………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

                       Marie-Louise Engberg Magnus Nordgren 
 


